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År 201l, den 16. april kl. 19.00 aflroldtes ordinær generaiforsamling i Ejerforeningen Husurngade
3 1/Bjetkes Alle 34 38 hos Sofie Dittmer. Bjelkes A116 14, 4. lctl. 55, 2200 København \.

Dcr behandledes i-ølgendc dagsorden:

1. \'alg afdirigent og relerent

Eskiid Kyhn valgtes ensienlrnigl lil dj.igcnt og relerent, og ban konstaterede med gencralforsamlin
gens tilslutning. at denne var lovlig og beslutningsdyglig, idet han henYrste til vedtægtem€s be-
sicrnmelser orn a{holdelse afordinær generalforsa ling samt til indkaldclsesskrivelse af I8. Inans
20I 3, der havde været udsendl 1il lbrcningens medlemmer.

På generalforsamlingerl var repræscntcret I I ud aflbreningens 56 medlemmer, repræscntcrcnde e1

lirrdeJingstal på 676 ud afi alt 2791.

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år

Foflnanden C)1e Kristenscn aflagd€ på best)..elsens vegne bcrctning og omtalte. at 2012 havde \'æret
ei relativt stille år uled hensln til projekter.

Dcr var dog i årct Iøb foretaget diverse arbejder hemnder indvendig behandling afgavl mod syd
mod skimmelsvamp, ligesom asfalt i gården vår blevet repareret. Desudcr \'ar dørteielbneme gen-
nenlgået af leverandøren Makenet.

Dcr var sat alåmr på pumpebrønd i kælder. således at man blev varskoet. så{ienlt der koln for mcgct
vand.

Iioreningen her p-t. cn ordning, sålcdcs at e1 mediem slår for salg afvaskemørlter. Der søges en aflø
ser ior ham.

Fomlandcn påtal1c. at affald og storskrald smides i opgangen og gården og han henstijlede endnu
engang til, al beboeme overholder ordensreglcmentet.

Der er indgåct aftale om bchandling afaffa]d, således al dct vil værc uligl at undgå at betaie for
lilie til transpod alcorllajncrc lia kældcr til ieræn- Foreningens vicevæft Anders Sørensen vil tage

opgaven på sig fra L l 0.201 3 mod en nrindrc forhøjelse af hans vederlag.

Eskild Kyhn oplyste al der var indhcntci el overslag på udskiining affaldstammcr og \andrør. Pri-
scn 1,ille efter ingeniørens opfattelse andrage nlellenr ,+.3 og 4,7 mio., hviiket var alt lor dyn. Der
var sarrtidigt ikke indregnet beløb til udsklllring aflacadepaniel mod svalegangen. Best),relsen

har'de derfor fundct. at dcr skullc findes en anden løsning. Dct ovcrvcjcdes derfbr, at der skulle ret
tes henvendelse til et anerkendl \'\'s-lirma for al undersøge, hvad det vil kostc løbcnde at 1å udskif-
lL\ raldslrmrncr L r-\'andrør..diede. rl rnan(\t lu!er ._ cnPnr ;r.

Eskild Kyhn oplyste. at sagen med restejendom en var afslultel. så1edes som det nu også lierngik af
årsregnskabet.



Der ral konstateret probiemer rned skjInmels!amp i garien mod syd. Eskild Kvhn ha!dc netop af-
hentet san1tlse tegniDgcr i Købcnhavns Kommune ovcr cjendomnren og bestlrelsen vil tage op og
undersøge. hvad der kan gøres ved problemet. Eskild Kyhn bcmårrkcdc, at beboernes adfærd er me
get algørcnde for. hvorledes skimmelsvamp undgås. Dette indebærer. at dcr under ingen ontstæn
digheder må lørres toj i lejligheden, at der skal være tilstrækkeligt valme på og der skal \'ære til
strækl<elig LrdluftDing, Iigesom der ikke må placcres genslande lor tæt på væ8gcn. h!or risiko lbr
.kirnnel.rrnJ. op.rår

Der var lremsat ønske onr. at venlilationsmotoren på laget bliver ordnet. Den lanner p.1. unødigt
cgel. Samtidigt blev der )tret ønske om, at ventilationskanaleme bliver renset.

Der blev forespurgt om HI'F] relæ. Eskild Kyhn svarede, at det er op til den enkelte eJer at sørge
for, al HPFI-relæ er loviigt installeret. Han loreslog, at der blaDdt de ejere, der rncntc al dc havde
ulovlige installatjoner. blev giort en fælles indsals fbr at få billiggjorl en opdatering af relæcmc.

Med disse benrærkninger blev beretningen ensternnligl godkendt.

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for 2012

EskiJd Kyhn gennerrgik årsregnskabet for 2012. dcrhavdc værc1 udsendt til medlemmeme sammen
med indkaldelsen.

Årsresultatet var blevet ca. kr. 26.000 bedre end budgetterel seh'om reparalions' og vedtigeholdel-
sesudgifteme havde r'æret væseniliSt støIre, ca. kr. I20.000. Foreninger havde fbrtsat måtte a{holde
udgilier til garantiprovision vedrørendc brugspanieretten. Skjfteretten/fogedretten var i lærd lr1cd ar

retumere gara tien til Danske Bank, således at denne udgili nu ophør1e i 2013.

Der blev ikke alskrevel yder|gere på bredbåndsinsiallationen-

lioreningen lælleslåD r Danske Bank var nu indlrict i 2012. Sonr udgangspunkt havdc indfiielse ved-
rørende restejeDdomDren betydet et tab på kr 82-499. Han henviste tri regnskabcts sidste sjdc, hvor
der var foretagl]l en opgørelse over de enkelte le.jligheders Inellenværende mcd foreningen pr.
31.12.2012.

Generalforsamlingen go&endte herefter enstemrnigt regnskabet lor 2012 og vedtoe at ovcrløte
årets resultat til næste år.

4. Frenlæggelse og godkendelse af budget for 2013

Fskild Kyhn gcnnemgik budgeltct 2013, der havde været udsendt tll ncdlcmmcnre sammen med
indkaldelsen.

Der fon cntcdcs uændredc lællcsudgifter. Der var afsat kr. 1 00.000 til blikkcnslager, således at der
eventuell kuDne påbeglndes udskif,nrng afdele åf l.rldstamrneme og vandrørene- Dcr'r'ar lor nylig
obs€n,eret en rotte i kæideren. Bestlrelsen havde indhentet tilbud på udskifining afglas i kælderen,
sa lidigt med at der blev opsat loranstaltninger lor al undgå. at rotter kom ind. Gcneralfbrsanlin
gen var enig ir at problcnrct skal holdcs under obsel1ation. en at dcr'ikkc p.t ldretages ændringer,
som ifolge tilbuddet kostede små k. 50.000.



Gcneralforsamlingen godkendte enstemmigl budgeftel for 2013.

5, Valg åfmedlemmer til bestyrelsen

De nuværende besllrclsesmedlemmer Ole Krislensen, Christian Ræbild og ØWind Asting blev en

steDrmigt genvalgl i dercs nuværende lunktioner.

Generalforsamiingen genvalgte enstenmi!( Jakob Kolrnd som hest).relsessuppleant.

6. Valg af revisor

Generaiforsamlingen n).valgte enstemmigl Henrik Holmstrøm Degn som revisor.

7. Eventuelt

Der blev kiaget over støj fra lester {ia lejligheder. Der var enighed orn, at best}Telsen skal udsende
nye regler/påpege de nuværende regler sammen med nænærende referat. jdet det endnu engang skal
henstiiles, at man viser hens),] til hinanden.

På et spørgsmål om saltning. svarede formanden. at det ikke er vejsalt, der bruges til saltning på

svalegangene, mcn at det er et mere miljøvenligt produkl, der dog skal lemes nu, hvor vintersæso-
nen forhåbentligl er alslutlet.

Efter anmodning blev det besluttet, at foretage en kontrol af dørtelefonemes funktion. idcl det ble\'
opl),st, at en del ikke virkede.

General lorsamlingen hævet-

Som folmand: SoI, djrigenrpg relerent:

Fskild Kyhn


